

# Epil<sup>o</sup>derm<sup>®</sup>

A WAX, A METHOD

## What is Epil<sup>o</sup>derm<sup>®</sup> ?:

A hair removal beauty care product based on a 100% natural.

## The advantages which make Epil<sup>o</sup>derm<sup>®</sup> :

- ✓ Stand out from other products
- ✓ An immediate peeling effect
- ✓ A total absence of hair under the skin
- ✓ A gradual and sustainable reduction of hair

## The benefits of Epil<sup>o</sup>derm<sup>®</sup> :

- ✓ Comfort
- ✓ Softness
- ✓ A single wax and spatula application for improved

## In conclusion Epil<sup>o</sup>derm<sup>®</sup> means:

A slower re-growth, softer skin and the guarantee of exceptional results.

Our Partners Institutes on [www.epiloderm.com](http://www.epiloderm.com)

# Epil<sup>o</sup>derm<sup>®</sup>

UNE CIRE, UNE METHODE

## Qu'est ce qu' Epil<sup>o</sup>derm ? :

Un soin d'épilation associé à une résine de pin 100% naturelle adapté à toutes les zones du corps.

## Les avantages d' Epil<sup>o</sup>derm :

- ✓ Le confort
- ✓ La douceur
- ✓ L'hygiène d'une cire et d'une spatule d'application à usage unique.

## Les atouts différenciant d' Epil<sup>o</sup>derm :

- ✓ Un effet peeling immédiat
- ✓ Une absence totale de poils sous peau
- ✓ Une diminution progressive et durable du système pileux.

## En conclusion Epil<sup>o</sup>derm c'est:

Une repousse plus lente, une peau plus douce et l'assurance d'un résultat d'exception.

Tous nos partenaires sur [www.epiloderm.com](http://www.epiloderm.com)

# EpilOderm<sup>+</sup>

## PARABEN-FREE POST-DEPILATORY CARE

### What is EpilOderm<sup>+</sup> ? :

Milk with high moisturizing power associated with an active plant anti-growth ingredient. EpilOderm<sup>+</sup> is the essential complement for the EpilOderm<sup>+</sup> hair-removal care.

EpilOderm<sup>+</sup> is the result of a perfect mix of hyaluronic acid, known for its great moisturizing capacities, and natural musk rose oil, a cell regenerator, which accelerates the healing process and repairs damaged tissue.

EpilOderm<sup>+</sup> also contains soothing active ingredients such as urea and Aloe vera, offering freshness and well being.

EpilOderm<sup>+</sup> has a patented active plant ingredient, presenting anti-proliferative and anti-inflammatory properties. The laboratory tested active plant ingredient of EpilOderm<sup>+</sup> slows the rate of cell proliferation of the hair follicle.

EpilOderm<sup>+</sup> is manufactured in France.

### How to use EpilOderm<sup>+</sup> ? :

Apply EpilOderm<sup>+</sup> daily after EpilOderm<sup>+</sup> hair-removal care on all shaved areas (except eye-brows).

All our partners on [www.epiloderm.com](http://www.epiloderm.com)

# EpilOderm+®

## SOIN POST-EPILATOIRE SANS PARABEN

### Qu'est-ce qu' EpilOderm+ ? :

Un lait à fort pouvoir hydratant associé à un principe actif végétal anti-repousse. EpilOderm+ est le complément essentiel du soin d'épilation EpilOderm.

EpilOderm+ est le résultat d'un savant dosage d'acide hyaluronique reconnu pour ses grandes capacités d'hydratation et d'huile de rosier muscat naturelle, régénérateur cellulaire, qui accélère le processus de cicatrisation et répare les tissus endommagés.

EpilOderm+ contient également des principes actifs apaisants comme l'urée et l'Aloe vera, offrant fraîcheur et bien être.

EpilOderm+ possède un principe actif végétal breveté, présentant des propriétés anti-prolifératives et anti-inflammatoires.

Le principe actif végétal d'EpilOderm+ testé en laboratoire, ralentit la vitesse de multiplication cellulaire du follicule pileux.

EpilOderm+ est fabriqué en France.

### Comment utiliser EpilOderm+ ? :

Appliquez EpilOderm+ après votre soin d'épilation EpilOderm et quotidiennement sur l'ensemble des zones épilées (sauf sourcils).

Tous nos partenaires sur [www.epiloderm.com](http://www.epiloderm.com)